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Omorganisering 
på godt og vondt 

Aret som er gått har vært preget av omorganisering og målet er at vi skal bli en mer 
effektiv etat. Hva har egentlig skjedd i etaten vår? Hva med miljøet? 

- Jeg føler at vi bruker effektiviteten til å løpe etter 
hverandre akkurat nå, sier en av våre ansatte fem 
måneder etter at omorganiseringen er trådt i kraft. 
Vestfolder'n har forsøkt å kjenne på stemningen etter 
at mange ansatte har skiftet arbeidsområde og miljø. 

~ Statens vegvesen 
~Vestfold 

Se side 3,10 og 11 

Tips oss! 
Rtng redaksjonen 
33 37 17 04109 

Valg av stolper 
på E 18 

side 6-7 

Sande vegstasjon 
blir historie 

side 16-17 
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1995 - et tøft år 
Et tøft år for oss 
1995 har for mange i Statens vegve
sen Vestfold vært et tøft og vanskelig 
år. Mange føler seg slitne og utbrente. 
Dette viser en undersøkelse 
Vestfolder'n er i ferd med å gjøre i 
disse dager. Vi vi l gjerne høre hvor
dan folk har det etter omorganiserin
gen og hvordan hver enkelt har opp
levd en eventuel I flytting, fått nye 

kol leger, lengre arbeidsveg osv . 

Midt i omorganiseringen 
Mange har lagt merke ti l at ledelsen 
ved flere anledninger har konstatert 
at omorganiseringen nå er ferdig og 
alt er i orden. Folk harfunnet sin plass 
osv . Dette er slett i tilfelle for mange. 
Som en rød tråd kan ordet usikkerhet 
trekkes fram . Dette kom tydelig fram 
da Vestfolder'n var rundt og snakket 
med folk. I dette nummer av 
Vestfolder'n presenterer vi noen av 
de ansattesopplevelser. Ingen fra veg
kontoret er tatt med i denneomgang. 
Folk er av den formen ing at vi ikke er 
ferdige med omorganiseringen - vi er 
fremdeles midt i den. Dette måledel
sen ta tak i og få fram. 

Tar på kreftene 
Vi mennesker er slik at vi strekker oss 
ganske langt, vi tøyer grensen. Men 
vi er ikke flinke nok til å si fra når 

grensen ernådd ellernærmer seg. Når 
folk sier at de gruer seg for å reise på 
jobben - da er det noe galt en plass. 
Hva gjør ledelsen med dette? El ler 

hvordan skal de få vite det? Enkelte 
savner oppbacking fra sin nærmeste 
leder. Her mener jeg de såkalte "plan
lagte" tiltakene innenfor organisa
sjonskulturen skulle tre i kraft. Det 
psykososiale arbeidsmiljøet er på 
mange steder i etaten vår glemt, dess
verre. Arbeidsmengden har økt i takt 
med prosessen mange steder. (Mer 
flyttinga av papir.) Jeg håper noen 
griper fatt i dette nå før folk blir så 
sli tne at sykemelding er nærmeste 
løsn ing. Det å trives på jobben er en 
forutsetning for at jobben blir gjort 
tilfredsstillende. En av våre kolleger 
forta lte at etter fem måneder på nytt 
arbeidssted har vedkommende ennå 
ikke fått fast plass (ikke engang en 
kleshenger). 

Mange er også fornøyd 
Vi skal ikke bare ta fram de negative 
sidene ved omorganiseringen. Man
ge gir også uttrykk for at de er fornøy
de. Flere av formennene bl.a. gir ut
trykk for at økt ansvar og at de får 
delta i flere aktiviteter enn tidligere er 
positivt for dem. Andre er fornøyde 
med ny arbeidsplass i nytt miljø og at 
det nettopp var det de trengte. 

eie}) JUL eei 
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Året 1995 er snart slutt og 
det har skjedd mye i løpet 
av dette forandringens år. 
Vegvesenets ansatte har 
fått føle en omorganise
ring på kroppen på godt 
og vondt. Noen har ikke 
merket noen ting, mens 
andre har måttet skifte ar
beidssted med det som det 
innebærer. 

- Jeg folerat mine meningerertatt hensyn 
til, sier May Britt til Yestfolder'n. Hun 
jobber 50% på Tonsberg trafikkstasjon 
og 50% i produksjonen på Ås. Dette 
onsket jeg selv, forklarer hun, jeg var 
forst plassert I 00% på trafikkstasjonen, 
men ønsket en prøveordning med åjobbe 
på begge steder. Dette var nok ingen god 
losning. May Britt har tidligere jobbet på 
Sande vegstasjon før hun kom til Ås I. 
september i fjor. 
Miljøet på vegstasjonen kontra trafikk
stasjonen er ganske forskjellig . Overgan
gen var mye tøffere enn hun trodde. - Til 
tider foler jeg meg ganske "aleine" som 
ny på kontorsida på stasjonen, forteller 
hun . Det har ennå ikke vært gjennomført 
opplæring. Dette skyldes kanskje at det 

Jorun Sætre 

Hva har skjedd med oss det siste 
halve året? 
Yestfolder'n prover i de neste numrene å 
ta tak i det mellommenneskelige. Etter 
det mange av våre ansatte har gjennom
gått vil vi gjerne gripe fatt i hva som har 
skjedd for enkelte og hvordan hver en
kelt har taklet dette. Dette er et vanskelig 

har vært stor arbeidsmengde para I leit med 
omorganiseringen. 

- Det er imidlertid godt å fa røre på seg litt 
også, sier May Britt. Vi har godt av å 
skifte arbeidssted. Da far vi en annen 
vinkling på arbeidet og det er sunt samti
dig som vi har godt av å se tmg fra en 
annen vinkel. Til tross for disse positive 
tankene, har hun problemer med å tilpas
se seg miljoet på stasjonen, hun mener at 
hun har lite faglig felles med sine nye 
kolleger. Men det kan selvfolgelig bli 
bedre etterhvert som de blir bedre kjent 
med hverandres arbeidsområder. 

tema, men vi har i mange møter /referater 
fra møter fått hore om vår organisasjons
kultur eller ukultur. Det kan jo diskuteres 
hvor mye av dette som det er tatt hensyn 
ti I. Det skal Yestfolder'n ikke gjore, men 
rett og slett sporre ansatte hvordan de har 
folt dette på kroppen og hva som har 
skjedd. Denne gangen er det stort sett folk 
utenfor vegkontoret som er spurt. I neste 
nummer vil vi gå litt mer inn på ansatte 
ved vegkontoret. 

Ove Jensen. 
seksjonsleder verksted 
- Mitt ansvar er utvidet i og med at jeg 
er blitt seksjonsleder for verkstedet, 
sier Ove til Vestfolder'n. Det har selv
følgelig blitt nye ting å forholde seg til 
samtidig som frustrasjonen over det å 
sy sammen den nye modellen har vært 
til stede. Ove mener at han har fått 
være med i prosessen og er fornøyd 
med det. Det er en fordel med en 
avdeling der produksjon er samlet, der 
også verkstedet naturlig har sin plass. 
Ove roser den nye modellen og er 
innstilt på å forandre seg selv for å 
tilpasse seg det nye, finne sitt spor. 

Det har ikke skjedd så store forandrin
ger internt i verkstedet men han har 
fatt mer å gjøre, mer dokumenstasjon . 
Mer "stress" i og med at dokumenta
sjonsgraden har økt. Ove legger til at 
han har et ønske om å bli mer kjent 
med produksjonssjefen. For han i hans 
arbeid er det viktig. 

forts. side 10 og 11 
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-Takk til dere alle 
for innsatsen 

Inn atsen og aktiviteten i 1995 har for 
mange tatt mer på kreftene enn det 
om godt er. Vi har ikke kultur for å si 

fra at nå er det nok. Vi makter ikke 
mer. Den jobben må andre ta - hvis 
det da er noen andre å fordele jobben 
ti I. 

Ar planarbeidet kal være et verktoy 
for å prioritere oppgaver og ressurser. 
Ambi Jonsnivået har nok enkelte gan
ger blitt for høyt. Klarer jeg den så 
klarer jeg nok den også. Ledelsen er i 
å måte like "flinke" om alle andre. 

Hva gjor vi som itter med per onal
ansvaret? Går vi inn og vurderer be
la tningen hos den enkelte. Hvis den 
er for tung, gjor vi noe for å lette 
situasjonen eller "ordner det seg"? 
Jeg kal villig innrømme at flere av 
o ikke er flinke nok til å gå inn i den 
enkeltes arbeidssituasjon. 

Vi unnskylder oss med at 1995 har 
vært et spesielt år, og det har det. 1996 
vil bli et krevende "normalår" med 
store bevilgninger spesielt til E 18. 
Krevende fordi i klarere må doku
mentere hvordan ressur ene brukes 
og hvordan vi løser primæroppgave
ne våre både på trafikk- og vegsiden. 

Dette er en utfordring som angår alle 
avdelinger og alle nivåer. Gjennom 
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Av vegsjef Johan Lepperød 

"kutten" på administrasjonsbud Jet
tet har Stortinget klart signalisert at 
de vil se resultater a omorganiserin
gen . 1996 vil fortelle noe om vi har 
lykkes. En første e aluering vil sann
synligvis tinne sted mot slutten av 
neste år. 

Når det er sagt vil jeg ikke nøle med 
å gi avdelingene ros for stort engasje
ment og stor innsats. I tillegg til arbei
det med omorganiseringen har vi på 
mange områder lost primæroppgave
ne på en god måte. 

I tillegg harv i i en viss utstrekning tatt 
på oss oppgaver som mer nærliggen-

de burde løses av kommunen. Vi vil 
så gjerne, men kanskje vi kunne fått 
mer ut av bevilgningene om mange 
av våre samarbeidsprosjekter også 
forutsatte økonomisk samarbeid. En
kelte steder har vi fått til noe. Denne 
form for partner kap kan med fordel 
utvides. 

Med 1996 foran oss og et perspektiv 
i vegplanarbeidet fram til år 2007, 
tår vi utvilsomt foran den tørste 

utfordring på vegtransport iden . Det 
valg fylket og tortinget nå gjør vi I gi 
klare føringer for utviklingen de nes
te 15-20 år. ammen med utvyggin
gen av jernbanen og and re viktige 
kommunika Joner står Ve tfold for
anen samferd el innsatsutentidlige
re ide tykke. 

Mer enn noen gang er det behov for 
vår innsats i Vestfoldsamfunnet og 
"Det gode bosteds fylke". Vi må fort
sette samarbeidet med fylkesmannen , 
fylkeskommunen, kommunene, Po
litiet og andre. Det er ressurskreven
de men nødvendig for å sikre en hen
siktsmessig, miljøvennlig og sikker 
utvikling. 

Takk for enga jert inn at og 
godt utført arbeid. Riktig god 

jul og godt nytt år. 



Stokke skal også få sin 

M LJØQATE 

Del uryddige gatebilde so111 har vært 111elodien i Stokke senlru111 de siste årene skal nå av/oses av en 111oderne milj"ogate. 

-Vi bygger miljøgate her i Stokke med penger både fra 
kommunen, næringslivet og Vegvesenet. Det har i 
praksis ført til at kommunen blir behandlet som egen 
part i byggeperioden, sier Øyvind Myhre som er for
mann på anlegget. 
Vi på produksjon forholder oss dermed til to byggher
rer, både byggherreseksjonen på utbygging og kom
munen, og det er nok første gang på et anlegg, sier 
Øyvind Myhre. 

Trond Halmstad 

Næringsplanen avgjorde 

Miljø er reguleringer 
- Det viktigste med utbyggingen er å få 
fortau i Stokke sentrum igjen. Det nye 
fortauet blir mye hoyere enn det gamle, 

FINANSIERING: 
Vegvesenet: 1. mill 

Stokke kommune.: 1.mill. 
Næringslivet: 250 000 

skeligheter er optimist overfor Stokke 
sentrum som miljogate. 

Arbeidet erna avsluttet for vinteren, men 
skal fortsette så snart vårsolen melder sin 
ankomst i gatene i Stokke. 

- Da vi skulle asfaltere i Storgata i Stokke 
foret par år siden, grep kommunen inn og 
ville utbedre både overvannsopplegget 
og vann/kloakknettet i samme slengen. 
Siden ville også næringslivet gjennom 
næringsplanen ha et ord med i laget, sier 
Tore Jan Hansen som også var oppsyns
mann på den tiden. 

slik at det ikke skal bli mulig a slenge Opp.,yns111an11en ble satt i arbeid nar 

Siden ble det kontrakt med kommune og 
næringsliv på bygging av miljogate. 
-Dermed sparte både kommunen og Veg
vesenet penger, og Stokke sentrum blir 
adskillig penere, forteller Tore Jan, som 
selv bor i Stokke. 

bilen oppå slik som for, sier Øyvind Myhre skjære111askine11 ikke ville starte. 
Det neste som er viktig er regu- r-----=---=--lll!llli!!l!!!!!!!!~-~lll!lil!!~;:m;;;mlliCI 

leringen av farten gjennom sen
trum. Det er gjort med tre opp
hoyde steinsatte gangfelt på 
strekningen. 
- Et av en planleggers di lemma 
slike steder som Stokke er at 
anlegget både skal regulere sen
trumsvirksomheten, og samti
dig ta hensyn til at vegen også er 
en gjennomfartsare, sier Tore 
Jan, som, på tross av slike van-
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Spørsmålstegn ved 
valg av stolper på E 18 

Sjå.foren som kjorte på denne stolpen kan nok takke både bilen og stolpen som 
knakk/or al det gikk så bra denne gangen. Bilen ble tross alt kondemnert etter 
molet med det massive treverket, sier Oyvind Lindseth ved Sande vegstasjon. 

- Et frontmøte med en slik trestolpe er ensbetydende 
med en smadret bil. Da er det bare bilmerket som 
bestemmer om du skal overleve eller ikke, sier Øyvind 
Lindseth på Sande vegstasjon. Han er fortvilet over at 
Vegvesenet nå har bestemt at det skal settes opp 
trestolper istedet for stålmaster på den belastede 
strekningen mellom Holmestrand og Sande. 

Trond Halmstad 

Bråstopp i trestolpe 
Øyvind sitter i groftekanten ved siden av 
en nedkjort stolpe ved Holm i Sande. 
- Bi len som ble stoppet mot denne stolpen 
ble kondemnert. Heldigvis gikk det bra 
med sjåforen denne gangen, kan Øyvind 
fortelle . Som frivillig i brannvesenet har 
han vært m;!d på å trekke ut flere dode 
mennesker av bi ler som er knust i et møte 
med treverket. Øyvind er ganske opprort 
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når han vet hva bilistene har i vente ved 
en utforkjoring på den etterhvert så kjen
te strekningen. 
- Jeg ser helst at vi slipper å dra ut flere 
slike stolpeofre på denne strekningen i 
framtida, sier Øyvind bekymret. 

Satser på trafikksikkerhet 
Øyvind Lindseth ser det som veldig posi
tivt at E 18 skal belyses, men kan ikke 
forstå hvorfor billigste alternativet blir 
valgt når dette gjores for å bedre trafikk
sikkerheten . 

- Det blir som å gi litt med 
den ene hånden, og så ta like mye 
tilbake med den andre, sier Øyvind 
som virkelig har engasjert seg i den
ne saken. 
Øyvind ser med bekymring på at 
Vegvesenet proft le rer trafikksikker
het som et stort satsingsområde det 
neste året. 
- Da burde vi ta konsekvensen av 
det på alle områdene, og gjore sik
kerheten best mulig. Det skal da 
ikke bare være trafikksikkerhets
seksjonen på vegkontoret som skal 
ha enerett til å drive aktivt trafikk
sikkerhetsarbeid, mener Øyvind. 
Øyvind mener selv at det måtte gå 
an å møtes på halvvegen, å montere 
stålmaster med luftspenn . 
- Da blir iallefall trafikksikkerheten 
ivaretatt. så kan heller planfolkene 
diskutere hva som skal gjøres med 
estetikken som kanskje blir skadeliden
de, sier en sterkt engasjert Øyvind Lind
seth fra Sande. 

I mole med slike dimens;oner blir en bil 
ganske effektivt stoppet. 



- Beslutninger er 
aldri lette åta 

- Beslutningen som er tatt 
i denne saken er ikke gjort 
uten et skikkelig grunnlag. 
Både trafikksikkerhet, es
tetikk og økonomi er vur
dert, for å sikre at vi får 
mest mulig igjen for de 
midlene vi legger ned i et 
slikt anlegg, sier Finn Carl
sen på trafikkavviklings
seksjonen. 

Trond Holmstad 

- Det forste overslaget vi gjorde på tre
stolper medluftspenn mot stålmaster med 
nedgravd kabel gav et utslag på over 800 
000 kr. i favor av trestolpene, sier Finn 
Carlsen. Han forklarer at etter at gravear
beidet er startet har det også vist seg at det 
ligger telekabler i grofta fra for, slik at 
strekningen nesten må håndgraves hvis 
en kabel skal graves ned. 
- Dette gjor at et stålmast-alternativ vil bli 
enda dyrere enn vi antok i starten, sier 

Finn Carlsen. Han forklarer at også ulyk
kene er studert på strekningen de si te 
femten årene. 
- Siden 1980 har det kun vært åtte avkjo
ringsu lykker med personskade på strek
ningen. år da stolpene bare står på den 
ene siden vil det si at kanskje fire av disse 
har kjort ut på den siden hvor stolpene 
skal stå, uten at vi har studert dette i detalj, 
sier Carlsen. 

Finn Carlsen forteller at han til neste år 
kun har 1.6 mill. kr. å sette opp belysning 
for, på eksisterende veger i fylket. 
- Det sier seg selv at hvis vi skulle bruke 
de ekstramidlene det koster å sette opp et 
stålmastanlegg på den omtalte streknin
gen, blir det ingen penger igjen til å 
belyse andrestrekninger i fylket det neste 
året. Det vil si at vi må la være å oke 
trafikksikkerheten andre steder. sier Finn 
Carlsen. 

Ting sette opp mot hverandre 
Finn Carlsen kan godt se argumentet med 
trafikksikkerhet i forhold til trestolpene. 
Han mener derimot at det blir for snevert 
hvis man kun skal se på et moment i en 
vurdering som inneholder en masse for
skjellige momenter. 
- Det er det som gjordet vanskelig for oss 
når vi skal få et mest mulig sikkert, este
tisk og praktisk anlegg ut av de kronene 
vi rår over, sier Finn Carlsen. 
Forovrig, sier Carlsen, vil alternativet 
med stålmaster og luftspenn være helt 
uaktuelt, fordi stolpene da må stages opp 
for å tåle et større moment. 
- Da blir stålmastene like trafikkfarlige 
som en trestolpe, avslutter Finn Carlsen. 

Har vi en god stolpestandard 
for E 18? 
Tidligere ble det bare brukt trestolper til 
belysning, også på E 18. 
Er dette en billig, men farlig standard 
som Vegvesenet burde gå bort fra , når vi 
i dag har bedre alternativer i stålmaste
ne? 1 denne saken har trafikkavdelingen 
gjort et unntak fra det som er vanlig, både 
p.g.a pris og estetikk. 
- 1 en beslutningsfase hadde det selvfol
gelig vært lettest å følge en standard for 
stolper, uten noen former for vurderin
ger. Men da ville nok prisen og arbeidet 
ha vært noe helt annet, sier Espen Alme 
på seksjon for trafikkavvikling. 

langs hele E 18finner man rekker av trestolper som er satt opp til belysning. 
Her ser vi den lange strekningen på E 18 over Tveiten, like nordfor Gul/i. 
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- Mye for pengane 
i 11 Dælane 11 

- På fire dagerskiftet vi overtyve stikkrenner. Graverne 
kjempet om å grave raskest, selv om det ble lange 
dager. Det var noe annet enn før i tida når vi tok det vi 
rakk i løpet av dagen, sier Tor Kristiansen med et lurt 
smil. Tor har til tider holdt tre gravere, flere lastebiler, 
to borerigger og flere mann i arbeid samtidig langs 
den nesten ni kilometer lange FV 605 mellom Bråvoll 
og Trollehaugen. 

Trond Heimstad 

Masse å gjøre 
Mesteparten av tiden har Tor hatt selskap 
a\' Anders Ragnhildrod. Mens de satte 
maskinene i gang på grofterensk, drog de 
selv i gang motorsaga. Tor anslar at det er 
ryddet over 200 kubikk skog i \'egkant
ene pa strekningen. Totalt er det kjort ut 
ca. 25 000 m3 masse fra anlegget. 
Overslagene som ble gjort på arbeidet har 
vært ganske grove. Da de gikk vegen 
etter i sommene fant de 72 stikkrenner. de 
fleste av disse burde skiftes. 
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- Vi har hatt penger tila skifte 23-2.+ stk 
av disse og det er jo bare en bcg nnelsc. 
Nar resten skal gjores kan vel folk bare 
dromme om. det er vel t)•Ye ar til neste 
gang denne fylkes\'egen far en slant pen
ger til sakalt strukturell! \'ed likehold. sier 
Tor Kristiansen. 

Grunneierne er storfornøyd 
Tor forteller om det fine samarbeidet 
Vegvesenet har med alle grunneierne pa 
strekningen. 
- Har det ikke vært for alle grunneierne 
har vi nok ikke kommet sa bil hg fra det. 
At de har stilt arealer til disposisjon for 
massetomming for oss har bet)dd mye. 

Tor Knstiansen 
foran "Opp og 
ned bakkene" som 
ble sprengt ut og 
fylt igjen av 
Vegvesenet. Den 
over 0 meter 
lange strekningen 
ble rettet opp pa 
kort tid. To 
maskiner kappet 
0111 å arbeide seg 
forst ut til enden. 
I 'egen var stengt i 
bare tre og en 
halv time/ 

sier Tor. Lastebilene har alltid hatt kort 
veg til nærmeste tommepl •. ss. For a få 
tomt massene har Vegvesenet v;crt vi lli
ge til a lage sakalte tommerlegg, slik at 
grunneierne har fått lagringsplass for fe
dighugget tommer. 

Det meste av finpussen på kantene 
langs hele strekningen skal gJOres til 
varen, men noe er allerede gjort 



- Noen grunneiere mente at de burde 
flagge på halv stang når vi forlot bygda, 
sier Tor og ler. 

Dn V fungerer 
- Det er nesten så det er moro når man får 
gjort så mye for så lite, sier Tor Kristian
sen. Han har foreløpig bare positive ting 
å si om den nye arbeidsformen i Vegve
senet. Han har ikke noe imot få opp 
presset litt på jobben. En utfordring er 
alle i stand til å ta, mener han. 

- For oss som driver i skauen er del kjempejloll a Ja fy/It ul til ei sa stor tommer
/egge, sier Anders Kristian . karsholl som er en av grunneierne som har foll nyte 
godt av massene som er blill lil overs eller arbeidet! 

•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

For flott dekke? 
- På orienteringsmøtet med grunneierne var det flere 
som reagerte på å bruke over tre millioner på vegdek
ket og ikke fullt en million på forarbeidene, sier opp
synsmann Tore Jan Hansen på produksjon. Trafikkav
delingen (tidl. drift} har valgt å 11 dypstabilisere 11 ve
gen, noe som selvfølgelig koster mer enn et vanlig 
asfaltdekke. 

Lite penger til det viktigste 
- Vi føler ikke at vi har ratt gjort nok med 
det som skal være selve fundamentet for 
vegen, grunnen og overvannet, sier Tore 
Jan. Han berommer imidlertid mannska
pet han har hatt på jobben, som han mener 
har gjort enormt mye for de pengene som 
ble bevilget. 
- Det måtte allikevel endel ekstra midler 
til for å få vegen opp på et minimum når 
det gjelder forarbeid. Han forklarer at 
faggruppe veg har vært velvillig og skutt 
inn noen hundre tusen kroner, slik at 
totalen nå er oppe i over 1,5 mill. kr. 

Helheten avgjorde 
Tore Jan mener det ikke hadde vært nod
vendig med annet enn et vanlig oljegrus/ 
asfaltdekke på vegen, hvis forarbeidene 
ble gjort grundigere. 
- Vi har f.eks bare fått skiftet ut 24 av 72 
stikkrenner, der stort sett alle burde vært 
gjort noe med, mener Tore Jan. 
- Å sette grunnarbeid og dekke opp mot 

hverandre foler jeg ikke blir riktig, sier 
Henning Roed på seksjon for vegforvalt
ning. Han mener hel heten er ivaretatt ved 
å gå inn for denne "pakkelosningen". 
- Toppdekket er ikke for flott . 4 cm myk
asfalt (MA) er kun en avansert oljegrus. 
Dessuten er vegen i så darlig forfatning at 
oppretting er helt nodvendig, sier Hen
ning. Han forteller at de har valgt å bruke 
anriket fresemasse som er det billigste 
alternativet. 
- I tillegg blir bærelaget stabilisert med 
skumbiturnen. Denne prosessen reduse
rer vannomfiendtligheten i bærelaget, 
samtidig som dette laget blir homogent. 
Alternativt måtte man masseutskifte hele 
strekningen, mener Henning Roed. 
Han minnertil sist om at en klar forutset
ning hele tiden har vært å forsterke vegen 
til 10 tonn. 
- Med denne oppb gningen garanterer 
entrepenoren en sterk veg, sier Henning 
Røed på seksjon forvegforvaltning. 

Detteer~ 
STABILISERING 

Dypstabilisert område 
med avrett i ng(11 cm) 

Forst freses toppdekket av(lagres). Av
retting for å få et jevnt lag til stabiliser
ingen. Dypstabiliseringen skjer med en 
maskinsomfreseroppet lag(her l lcm) 
og blander inn bitumen(3,5%) og vann 
i en prosess. Bindingen skjer ved at det 
oppstår skumming som binder grusen 
sammen. Etter avretting, valsing og 
"hvile" er dekket veldig lik oljegrus. 
Til slutt påfores fresemassen og asfalt. 
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Vestfoldern~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~== 

forts. fra side 3 

Ame Rekstad, prodaksjon, formann 
- Det har vel ikke skjedd den helt store forandringa 
for mitt vedkommende, sier Ame til Vestfolder'n. 
Som formann har jeg fått mer ansvar og det synes 
jeg er helt ok. Men jeg føler at vi ikke helt har 
kommet igang enda i og med at noen er med på 
vaktordningen. Lagene har ikke helt begynt å 
fungere . Ellers kanjeg fortelle atjeg er mye mer på 
Sande nå ennjeg var før. Jeg tar være med på mer 
nå enn før og det er positivt. På ukemøtene blir 
nødvendig informasjon gitt ogjeg føler at vi er blitt 
mer effektive nå enn vi var før. - Jeg føler også at 
det er blitt mer akseptert blant gutta atjeg reiser på 
møter, det kommer ingen kommentarer ihvertfall. 
Når Ame tidligere kom til Ås spiste han gjeme 
maten sin på spiserommet på verkstedet, det var 
naturlig for han. Men nå går han inn på vegstasjo
nen. Han har en følelse at de er blitt mer sammen
sveiset etter omorganiseringen enn de var tidligere 
og det er positivt mener Arne. 
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Odd Arntzen, trafikk. 
faggrappeleder 

-Overgangen form itt vedkom
mende har gått bra, forteller 
Odd. Lokalitetene var ordnet 
ogjeg fantmin plass. A Ile følte 
nok ikke det i starten, legger 
han til. Han fungerte som veg
mester i område to i tiden før 
han skiftet arbeidssted 1. juli. -
Jeg fikk på en måte et valg, og 
den avgjørelsen jeg tok følte 
jeg som en uviklingsmulighet. 
sier Odd og legger til at det 
selvfølgelig er en utfordring å 
skifte miljø. Men han har følt 
seg velkommen og føler at de 
nye kollegene er interessert i 
hva han driver med. 
- Men det er selvfølgelig personav
hengig hvordan en takler en flytting 
og kommer sammen med bare 
"ukjente" folk. - Jeg er åpen av natur 
og har lett for å komme i kontakt 
med folk , forteller Odd, derfor tror 
han at det har gått så fint for han . 

- Vi er bare 3-4 personer på vegde
len på Tønsberg trafikkstasjon og 
det eret lite miljø, men vi skal anset
te flere folk utpå våren, forteller 
Odd videre. De er delaktige i de 
møtene som er på stasjonen, har 
ikke egne møter med bare de 3-4 
personene. 
Som en følge av omorganiseringen 
har det blitt mer papirarbeid. Tra
fikk må skrive enkle arbeidsbestil
linger til produksjon og det har vi 
ikke gjort på den måten før og det 
fører med seg endel tilleggsarbei
der. Han kan også fortelle at han har 

god kontakt med avdelingens sek
sjoner på vegkontoret, den har slett 
ikke blitt mindre etter at han skiftet 
arbeidssted og det synes han erme
get positivt. Odd innrømmer at han 
like gjerne kunne vært plassert på 
vegstasjonen. Han springer stadig 
dit fordi han synes det er bedre å 
snakke direkte med de personer på 
produksjon som skal gjøre jobben 
og nærhet er viktig, mener Odd. 

Odd innrømmer at det var tungt å 
kjøre forbi stasjonen og ned til "bil
tilsynet" om morgenen . Litt vemo
dig var det i begynnelsen, men deter 
bedre nå. Odd trives nemlig på sin 
nye arbeidsplass. 
Til slutt nevner han noe som vi bør 
tenke litt på. Har vi glemt noe av det 
som står i det gule heftet og som vi 
ble enige om under forhandlingene 
for 10 måneder siden? 

••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 
Karin Johansen, Horten trafikkstasjon . 
- Jeg synes ikke det som har skjedd har vært særlig positivt, sier Karin. V1 
i Horten har mistet fire personer, så miljøet er på en måte bo~e. Det skylde~ 
at hallen er lagt ned. Tidligere var halvparten menn og ~vmner . . Nå er v1 
flest kvinner, kun en mann . Resultatet har blitt en ren kvmnearbe1dsplass. 
Det er Tille som er eneste hane i kurven. Karin forteller videre at det ikke 
harskjedd store forandringer i arbeidsoppgavene, men hun jobber 40% på 
Tønsberg trafikkstasjon. - Der har jeg ikke engang en kle~henger, .fo~eller 
Karin og legger til at en fast plass har hun heller ikke. Bhr tildelt 
forskjellige sitteplasser hver gang hun er der. . . 
-Jegerglad i Vegvesenet, innrømmer Karin som er stolt~~ åJobbe 1 etat~n. 

Men for henne har omorganiseringen verken vært pos1t1v eller negativ. 
Sosialt har hun det bra i Horten. Alle der har fått seg en vekker og alle på 
stasjonen vil at det skal være positivt på jobb og alle er ''. rause" mot 
hverandre. Til slutt legger hun til at det er i Horten hun har sme røtter. 



Kristian Pedersen. 
formann verkstedet 

- Det er liten støtte å ta når det gjelder 
MProd, betror Kristian oss. Det har blitt 
mer å gjøre for formenn og det gjelder for 
formannen i verkstedet også. Men nytt 
program på data er det tungt å lære uten 
forståelse og støtte fra ledelsen. Det er 
pålagt endel tilleggsoppgaver som en føl
ge av Dn V. Kristian mener at forutsetn in
g ene ikke er ti 1 stede for at det skal funge
re bra nok. Selv om det på verkstedet ikke 
har skjedd store forandringer person
almessig føler han at hverdagen har blitt 
noe annerledes. - Det har blitt mer papir
arbeider som følge av omorganiseringen, 
sier han og legger til at det også er blitt 
mer å gjøre i verkstedet og det er positivt. 
Ellers går det slik vi er vant med. Han 
føler vel kanskje at han har tatt noe lite 
gehør for sine meninger undervegs i pro
sessen .. 

•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 
Geir Magne Bø. 
atbygging. kontrollingeniør 
Geir Magne liker ikke omorganiseringen 
1 det hele tatt. Han stiller spørsmålstegn 
til argumenter som rasjonalisering og ef
fektivisering. - Miljøet har forandret seg 
etteromorganiseringen, hevder Geir Mag
ne. Han har ikke lenger den direkte kon
takten med opplegget slik som han hadde 
før, og det I iker han ikke. Tid 1 igere var det 
større faglig bredde og han var med på 
mer, noe av dette føler han at han har 
mistet. Arbeidsmengden er også blitt slik 
at vi har liten tid til hverandre og kontak
ten oss imellom var mye bedre før. I og 
med at utbygging og produksjon nå er 
skilt, føler jeg at det er blitt tettere skille 
nå enn det har vært tidligere. Til slutt 

legger han til at miljøet på gamle anleggs
avdelingen var helt unikt, det tror han 
aldri vi får igjen . 

•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

Jostein Birkeland. trafikk 
Jostein har tatt lengst arbeidsveg av de 
som har skiftet arbeidssted som en 
følge av omorganiseringen. En time 
bruker han på jobben en veg. - Over-
gangen fra Sande vegstasjon til Tøns
berg trafikkstasjon har gått bedre enn 
ventet, forteller Jostein. Han kjenner 
Odd godt fra før og mener at det sik
kert er noe av grunnen til at det har gått 
så bra. 
Han "famler" seg fram litt, men håper 
at samarbeidet på stasjonen blir mer 
naturlig etterhvert. - Jeg føler at vi 
bruker effektiviteten til å løpe etter 
hverandre, sier Jostein og smilerskøy
eraktiv. I en overgangsperiode blir det 
nok også endel dobbeltarbeid og det er 
endel som flyter. - Vi er nok fremdeles 
midt i omorganiseringen, sier han og 
legger til at ledelsens stadige påmin
nelser om at vi er ferdig med prosessen 
ikke stemmer helt. Jostein føler akku
rat som Odd at han er blitt tatt godt 
imot. Den daglige kontakten med sine 
nye kolleger går greit, en må ta initia
tiv selv også, ikke vente på at folk skal 
ta kontak med deg. Det han vil si som 
negativt er at informasjonen til publi
kum har vært dårlig. Folk vet ikke 
hvor vi er lenger, hevder han. Det er 
vanskelig når publikum ringer, de vet 
ikke at vi holder til på trafikkstasjo
nen . 

••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 
Jan Eddy Eggar. 
prodol<sjon. sjdfør 

For Jan Eddy har det ikke vært store 
forandringer. - Jeg har ikke merket stort 
til omorganiseringen, forteller han til 
Vestfolder'n. Han jobber akkurat som 
han har gjort før. - Jeg har ikke følt at det 
er skjedd noe særlig, betror han oss. 
Selvfølgelig har han fått informasjon om 

det som har skjedd og har fulgt med i det 
som har skjedd både på vegkontoret og 
ute. 

For tiden kjører Jan Eddy lastebilen sin 
på Eikveien utenfor Tønsberg der Veg
vesenet er igang med arbeidet med gang
og sykkelveg. 
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Tunneler og bruer 
dominerer E 18 

Anleggsleder Arvid Thorvikfra Hordaland sammen med kontrollingenior Melle 
Bergan fra E 18 -prosj ektet f oran 
Bolstad-tunnelen. 

Bol tad tunnel 
Gjennomslag i tunnelen skjedde 
11. desember. Arbeidene startet 
23. no ember og dette har gått 
greit. Fjellkvaliteten har vært mye 
bedre enn tidligere antatt. Fram
driften med tunnelarbeidet har gått 
meget bra. 

- Med tre borerigger og boring flere 
steder samtidig, er det nok å stri med, 

sier f v. Bent Gunnerod, Jostein 
Svendsen og Jan Egil Blix. 

Bildet er tatt ved Dalsrudåsen med 
utsikt sørover mot dumpa hvor Bo/stad
ku/verten skal bygges. Åsen bak vegens 

ende er Bo/stadåsen. 
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Nye 

E18 
nordre Vestfold 

Hanekleiva tunnel 
år det gjelder arbeidene med til

rigging og oppsetting av rigg osv. 
blir det ferdig i desember. elve 
drivingastarter 15.januar. Dette er 
over en måned enn tidligere avtalt. 
Vegvesenet har her kommet fram 
til en grei avtale med entreprenør
firma Veidekke A/S. Veidekke lig
ger også foran skjema når det gjel
der forarbeidene til tunnelen. 

Brubygging 
På ny 18 er det brubygging som 
er tungt inne for tiden . Foreløpig 
overlevering av Gutufossen bru 
skjedde 12. desember. Tollerudel
va og Gilhusdalen bru følger den 
oppsatte framdriftsplanen. Når det 
gjelder Mølledammen bru vil dis
se arbeidene om kort tid bli lyst ut 
i henhold til EØ -reglene. Papire
ne er sendt Vegdirektoratet. 



Miljotunnel ved Bjørge: 
For å bli ferdigfor jul med stopevogna. 
står gutta på også i helgene fram til jul. 
Her tar de en velfort pause i den kalde 
vinden som sniker seg gjennom 
"sjakta" som skal bli tunnel. 
F. v. Jostein Olsen, Rikard Vassdal. 
Andre Revaa og Roger Strand. 

Bjørge miljøtunnel 
tatens vegvesen er igang med arbeidene 

med den meget avanserte Bjørgetoppen 
miljøtunnel. Forskalingsvognene er ferdig 
laget og det er i disse dager igang arbeider 
med jernbinding. Vi håper å bli ferdig med 
første støpen til jul. Men dette har vært en 
meget krevende jobb. Her er det Eivind 
Holtan som har hovedansvaret. 

tort forbruk på nye E 18 
-Nå begynner vil å merke forbruket på E 18, 
sier prosjektleder Karl Høiland til 
Vestfolder'n. Han forteller at i november 
hadde vi en rekordhøy forbruk på 24 mill. 
kroner. - Dette viser utviklingen som er 
igang på E 18, sier Karl videre . 

• • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • • 

Ørret satt 
ut på E 18 
I høst har Norsk institutt for vann
forskning(NIVA} satt ut bekkeørret og 
forskjellige plantevekster på miljøsta
sjonen som ligger på rabatten mellom 
motorvegene på Bergsenga i Sande. 
Etter en tid i det usunne miljøet på E 18 
skal fisken og plantene analyseres. 
Også Vegvesenet er spent på hva miljøet 
tåler av forurensing fra bilen og fra bl.a 
alt saltet som blir kjørt ut hver vinter. 
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NVVP for alle som 
kan krype og gå 

-Vi ergladforatså mangevarvillig til å gi bort nesten to dager 
av sin tid for å sikre kvaliteten på vegplanen her i fylket, sier 
Aage H. Carlsen i vegsjefens stab. 
Norsk veg- og vegtrafikkplan er på full fart inn i skriftlig form. 
Bidragsyterne står i kø! 20. - 21. november var over hundre 
betydningsfulle personer samlet på Tjøme for å tenke nytt og 
strategisk. 

Trond Holmstad 

Fra dagens veg til 
store visj oner 
Den samme Carlsen var me
get godt fornoyd med det som 
kom ut av seminaret. 
- Forste dagen var det gmppe
arbeid hvor fag-/sektorgmp
per jobbet sammen (eks. ord
foreme fra heiefylket i en grup
pe), sier Aage H. Carlsen. Han 
forteller at forste dagen ble en 
jobb for å beskrive dagens si
tuasjon på vegsektoren. og til
dels forsoke a si noe om hvor
dan drommebildet er langt 
fram i tid i Vestfold. 
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Hva opptar deltakerne? 
De deltakerne Vestfolder'n 
fikk snakket med virket for
noyd med det de hadde 
opplevd under seminaret. Al
le ser det som positivt at de får 
være med a pavirke Statens 
vegvesen i prosessen. 
- Problemet meda ha sa man
ge vegholdere, opplever jeg 
som det storste hinderet som 
bor forseres . At det er snakk 
om forskjellige budsjetter og 
"ikke mitt bord"-tendenser, er 
ikke noe en vanlig innb. gger 
forstår. sier PetterTalleråssom 
er teknisk sjef i Notteroy kom
mune. 

I 

--'-----'--==• - Nar seksaringene skal inn i 
skolen til de nærmeste arene 
tror jeg mange, også Vegvese
net, fåren storutfordring, sier 
RagnarYtrehus fra Statensut
danningskontor i Vestfold. 

Foredragtil inspirasjon 
Steinar Gullvåg. info. di rektor 
i Vegdirektoratet stille spors-

Et lite tverr. mit 
over deltakerne: 

vend.~en, Vest
foldfylkesko111111u
ne. Egil Af11ndal 
A!artinsen, 

aturvernforbun
det i Vestfold 
Johan Lepperod, 
Tore . olberg, 
Vestfold vegkon
/Or. Kari A aker
holt, ord/orer i 
I !of ko11111111ne. 
Afona Ul111an, 

orges blindefor
bund 111/hunden 
Jade. 
Aage fl. Carlsen. 
vegsjef ens stab. 

malet : - Skal i gjore noe med 
menneskene i trafikken eller 
teknikken? Vi ma være apne 
for a bmke virkemidler for a 
pavirke folks holdninger, pa
pekte Gull vag. 
Han fastholdt at det er storre 
sjans fora pavirke handlinge
ne veda forsoke pa holdnings
endring, enn ala være. 

Øystein Dahle, adm. dir. i Esso 
Norge vil le ha nye verdier inn 
i plansystemet. 
- Vi rna bort fra den mannssjo
vinistiske og maskuline ma
ten a tenke på . Det er på tide og 
tenke nytt og feminint, mente 
Da11le. 
Hvis Dahle har rett i sine anta
kelser var denne konferansen 
ikke særlig nyskapende, med 
en deltakelse avi alt ti kvinner 
og åtti menn! 
- Vi er klar over at det er en 
liten skjevhet i deltakelsen. 
men vi har innbudt deltakerne 
ut fra posisjon ogjobb, ikke ut 



fra kjonn, sier Tore Solberg 
som en av arrangorene. 
Solberg tror forovrig Øystein 
Dahle harm. e rett i sin anta
kelde omkring tenkningen i 
de tradisjonelle foraene på 
plansiden. 
- Vegvesenet har med årene 
blitt mye mer bevisst på kvin
nens plass i mannsbastionene. 
Det blir flere kvinner på vikti
ge plasser også i Vegvesenet 
med arenen, sier Tore Solberg 
som tror at situasjonen er en 
annen om ti år når en ny veg
plan skal utarbeides. 
Kanskeharkvinnenetattover? 

Engasjerte menneskerase under alle gruppearbeidene. som hie meRel vel~vkket. 

Kilen- Heimdal 
Sandefjord 

På bildet ser vi Anne-Lise Roed og vein Koppen iferd med å selle opp det siste gelenderet 
på midtrabba/len i krysset v! Uranienborgveien. I bakgrunnen sprayer Morten Robergfor 
malebi/en skal ta den si te finishen . 

• 
I 

Strekningen fra Kilen til 
He11ndal i Sandefjord ble 

gjort ferdig i november. Hele 
vegen er sa og si bygget ny fra 
bunnen. 
- Fra rundkjoringa og nord
over ble vegen bygget opp av 
leca fora gi 10 tonns bæring, 
men ogsa for a he\'e vegen 
over springfloniva, sier Kai 
Olav Larsen pa produksjons
avdelingen. 

Kai Olav kan fortelle at det er 
laget nytt fortau pa halvestrek
ningen, fra Uranienborgveien 
til Heimdal. 
- Den neste parsellen fra Heim
dal til Nilsesvingen er utsatt 
inntil videre. Etter at Vegve
senet ble pålagt a gjore skik
kelige grunnundersokelser i 
dette historisk kjente Goks
tadomradet, ble det funnet 
gjenstander som gjorde at ann
legget ble stoppet, sier Kai 
Olav Larsen. 
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Vestfoldern ~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

Sande vegstasjon flyttes bit for bit: 

En vanlig dag i 
Sande blir historie 

- Både kaffekopper og penner på skrivepulten skal flyttes og 
plasseres akkurat slik som de stod før flyttingen, sier Mary 
Kristensen som står i spissen foret storstilt arbeid for å bevare 
Sande vegvstasjon for ettertiden. I løpet av 1996 skal det 
meste av stasjonen være flyttet til Ås. 

Trond Halmstad 

- Yegmu cet har stall pa fora 
ra til delte som kommer til a 
bli et unikt museum her til 
lands, sier Mary som har ratt 
med seg Kjell Bleika og ils 
Mehammer i det moysomme
lige arbeidet med å merke og 
beskrive al le gjenstandene som 
befinner seg i bygningene. 

Pensjonert hjelp 

hadde mange gode historier 
pa lur, og fant ut av de fleste 
"dingsene" som stod ubeskre
vet. 

Dorullholder, jobb nr.1 
1 kjelleren pa verkstedet kun
ne Asbjorn fortelle en mor
som historie. Han begynte i 
Vegvesenet 19. juli 195~ . 

Flyttingen er i gang 
ils Mehammer kan fortelle 

at den gamle Cecil cafesor for 
Holmestrand skal brukes til 
lagring av gjenstander. 
- Meningen er at vi skal flytte 

- Dette er et honeapparat 
for sliping av den overste 
kanten i sy linderen, kunne 
Asbjorn Hansen(midten) 
forklare de ivrige ~yl/erne . 

Nils Mehammer(til hoyre) 
og Kjell Bleika fikk svar på 
de fleste . porsmål fra en 
av de som har hatt best 
oversikt over verkstedet 1 

Sande. 

gjenstander til midlertidig la
ger mens vi registrer. sier ils. 

- Det er mye å lære av det som 
ble gjort for, nar nesten alt 
nodvendig verk1oy ble laget i 
smia. At gutta for i tida kunne 
sine ting er det ikke tvil om, 
sier Kjell som trives godt med 
fotografiapparat og registre
ringsskjema. 

I lopet av vå ren 1996 skal 
Sande vegstasjon være flyttet 
sa dette kan bli en hektisk 
museumsvinter, avsi utter Kjell 
Bleika. 

- Det er veldig interessant og 
utfordrendea målteskrive ned 
hver en gjenstand i hele lage
ret og resten av bygningene, 
sier ils Mehammer som må 
innromme at han og Kjell ikke 
klarteå finne ut hva alle tinge
ne på verkstedet var for noe. 
For å finne det ut ble Asbjorn 
Hansen, tidligereansat1paveg
stasjonen kalt inn. AsbJOrn 

- Sjefen min da, Sigurd Berg, 
skulle absolult finne p noe 
jobb til meg forste dagen jeg 
begynte. Ung som jeg var ad
lod jeg ordrene fra sjefen sel 
om han bad meg lage en dor
ullholder til toalettet i kjelle
ren, forklarer Asbjorn og ler 
godt. Som sagt så gjort, As
bjorn bestod "svennepro en" . 
Den samme dorullholderen 
sitter pa veggen der den dag 1 

dag, med innskrevet dato 
19/7-1954. Asbjorn Hansen er tilbake på "dassen" hvor "svenneproven" 

enna sitter pa veggen, som et synlig bevis på en svunnen tid! 
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Med interesse 
for utviklingen 
- Det er meget spennende å jobbe med gamle t ing. Ikke bare 
ser man hvordan det varfør, men man får også se tråden i hele 
utviklingen, sier Mary Kristensen som nå er ansatt i full tid på 
musealt arbeid i Vestfold. 

Trond Halmstad 

Det var litt tomt og rartå slutte 
i fellestjenesten innrommer 
Mary i etterkant. 
- Det merkeligste i begynnel
sen var å sitte inne på kontoret 
en lang stund uten at noen 
kom på dora for å sporre om 
noe. Akkurat det ser jeg nå på 
som aldeles deilig, sier Mary 
som ser ut til å stortrives i den 
nye jobben. 

Større anerkjennelse 
Mary har som de fleste kjen
ner til drevet med litt musealt 
arbeid ved siden av den dagli
ge driften tidligere. 
-Tidligere fol te jeg det nesten 
som om jeg måtte "snike" meg 
til åjobbe med slike ting. I dag 
kanjeg gjore det fullt og helt, 
og da regner jeg med atdet blir 
resultater av det etterhvert. 
Da Mary begynte med muse
alt arbeid var hun den eneste 

- Etterhvert har det kommet fle
re til , bl.a har Sor-Trondelag 
tilsatt en kvinne i 80% stilling 
nå, kan Mary fortelle. 

Aktive pensjonister 
Mary har fått god kontakt med 
pensjonistene i Vegvesenet og 
andre interesserte pensjonister 
nmdt om i fylket. 
- I fjor startet vi med 
vegregistrering i 
fylket. De eldste 
vegene skal ned
tegnes og beskri
ves. På dette områ
det har jeg fått en 
fantastisk hjelp fra 
særdeles aktive 
pensjonister enkelt 
steder i fylket, sier 
Mary. 
Hun kan fortelle om 
enkelte pensjonis
ter som bruker mye 
av sin tid på å enga
sjere seg i lokale 

kvinnen som var museums- veger. 
kontakt i Vegvesenet. 

Utstillingsvindu 
Mary haper at flyttingen av 
Sande vegstasjon skal få opp 
interessen forvar egen histo
rie i Vegvesenet. 
- Nå har vi ratt en unik sjanse 
til å dokumenter for etterti
den hvordan utviklingen har 
skutt fart ogsa på vegsekto-

Mary Kristensen 
har her fått flyttet elt av 
de gamle arkivene som 
stod på verkstedet 1 

ande, til Cecil 
kafeteria. 
- Dette mel/om/ag
ringssledet kom som 
bestiltfor oss, sier 
Mary som er glad og 
leitet over al de 
registrerte gjenstande
ne fra. ande vesta.9on 
har fatt et skikkelig 
lagringssted. 

ren, sier Mary Kristensen. 
Mary roser i samme slengen 
historielaget i Vestfold som er 
meget aktive. 
- Det er artig ase at historiein
teressen er okende. Da bl i r det 
ekstra inspirerende a arbeide 
med det som jeg na rar lov til . 
sier Mary som ser fram til et 
nytt ar med nye muligheter i 
en spennende jobb. 

Mary slår her ved vegstasjo
nen som etterhvert skal bli 
en historisk bygning på As. 
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Vestfolder'n 

~~··················· 

I ({)) ~ 
'a er Lise ansatt i el engasje

ment pa persona/seksjonen i 
loar. Derskalhunforsokeseg 
pa "!Vefors/..jellig , håper hun. 
Vorovrig er dette hennesfor
sle "ordent/if!e" johh, etter 
flere ar pa llande/shogsko-
len i Bergen. 
Lise har nesten jlvttet li/ 
Oslo. men hor fortsa/I litt 
hjemme 1 Svarstad. Der er 

•-----~~~-~ h11nforovrig vokst op med H ( 1 hade s/a/amski og t11rski på 
Lise Merete 0 ei heina. llvisnoen harsett henne 

Lise (2./) kommer fra Svar
stad. I lun er arvelig "he/as
/el" i l'egvesenet. noen /..jen
ner nok etternavnet. 

Aage(2./) hadde jobbet i to 
dager da Vestfolder'n I raff på 
han ved tunnelen på Bolstad. 
Han er ansatt som opp.~yns
mann pa tunnelen på E I 
prosjektet. Opprinnelig er 
Aage Vo.sing, menhardesiste 
årene både tatt utdannelse og 
jobbet litt i Bergen. Han er 
uteksaminert på jord. kifte på 
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for, sa har hun johhet SOi/i 

vikar i hl. a ekspedisjonen tid
ligere. 

ing. hogskolen, og har johbel 
el ha/vi ar i Vegvesenet i I !or
da/and med tunneler. Aage 
forklarer at han har til opp
gave å kontrollere både pro-
fil og retning på tunnel/ene. 
Del vil nok bli i Hanekleiva 
Aage blir mest åfinne det 
neste året. 
Fore/opig borhan i det opp
kjopte huset i Bolstadåsen i 

Sande, som Vestfo/der'n hadde 
en reportasje om i fjor vinter. 
Der trives han bra forelopig, 
men ser seg om etter noe mer 
permanent. Siden han er en 
ivrigfotballspiller blir han nok 
å vurdere lagene på de for
skjellige stedene i Vestfold, for 
han bestemmer seg for hvem 
han skal betale skatten. m lil. 

ul. Hun er av og li/ og åen av 
stemmene på sentralbordet. 
Inger har en far so111 jobber i 
Vegvesenet, og har vært ul
plas. ert på info. i 1992 da 
hun gikk på info. linjen ved 
en folkehogskole. Hun har 
også fått med seg to år i 
sialene. I Hartford. me/10111 
Boston og ew York, gikk 
hun på skole det ene rei og 

jobbet som au-pair det an
dre. 
For Inger kom inn i Vegvese

lnger ( 23) er ei livat jentefra nei denne gangen, jobbet hun 
, leinsholt. I lun har i hos/ be- i Posten i Larvik el år. Hun er 
gynt pa et toårig engasjement bli/I kjent.for å ha godt humor 
som praktikant i ek.spedisjonen og en god ko111111enlar ligger 
pa vegkontoret. Der er hun de- aldri langt unna. 
laklig i del 111esle . 0111 sendes 

Roger (33) er Drmnmensgutt 
og bor pa Gullskogen. Han er 
ti/salt i el trearig engasje
ment som fagarbeider på 
produksjonsavdelingen. I !an 
stullet ifirmael Ole K. Karl
sen fordi det ble for mye 
reising. I den forrige job
ben var han med a sette 
opp bl.a Vikingeskipet på 
/la111ar og hote/ Plaza i 
Oslo. Roger som har jobbet 
mange år både som mekaniker 
ogforskalingssnekkerhar skaf 
fei segfagbrev på begge områ- ser må han også ha sin dose 
dene. Påfriliden blir detforu- medbandy, men daerdet aller 
ten tid li/ de to barna, også tid helst innebandy han spiller. 
ti/fotball. Som ekte Drammen-

å gi hv andre safiige lemmer 
lerke håndtrqkk nå ere 
ter hverandre for · 

en fredelig o 
God J u. 



De siste plast-"steinene "fjernes fra prove feltet ved rundkjo
rmgen ost for Farmandstredet i Tonsberg. F v Wenche 
Kristiansen. Hel[{e Fristad og Frank Eggar. 

Mislykket 
med plast 
I forbindelse med utbyggingen av gang
og sykkelveger i Tønsberg ble det våren 
1995 lagt et prøvefelt med plaststein på 
et fortau. Plaststeinen som var et tysk 
gjennvinningsprodukt, skulle erstatte 
den kjente betongsteinen. 

Allerede pa sommeren skapte 
plasten problemer. 
- Plasten utvidet seg voldsomt 
i varmen, slik at den sprengte 
ut muren vi hadde bygget opp 
inntil gang- og sykkelvegen. 
sier Olav Lervik pa produk
sjonsavdelingen. 
Steinen ble forsokt kappet og 
lagt ned igjen, men la ikke 
lenge for den pa ny presset 
muren ul igjen. 
- Da vinteren kom viste det 
seg at den trakk seg sa kraftig 
sammen al det ble store sprek-

ker mellom steinen og muren, 
forklarer Olav. 
I tillegg hadde ikke plasten 
samme fryseforlop som be
tongstein, i og med at den ikke 
trekker til seg noe av vannet. 
- Vannet ble liggende som en 
hinne oppa steinen slik at nar 
det ble kulde fikk i rene skoy
teisen . Detbleglauedagerved 
sakalt overgangsfore. 
Men det positive man kan ta 
med seg ved dette forsoket. er 
at Vegvesenet nå kanskje vet 
nok om plastste111. 

Bygging av nytt kryss og undergang på RV 309 -krysset til Føynland 

Ekeneskrysset 

Her far man arbeide for å holde seg med varme, sjol om sola er i ferd med å sta opp over 
otteroy. Per Dag Nordkvelle g;or klar til asfallering i Ekeneskrysset. 

- Nå skal vi asfalte
re og kanskje sette 
opp litt sperringer 
forvinteren, slik at 
folk kan bli vant 
med det nye kjøre
mønsteret her, sier 
Per Dag Nordkvelle 
i den skarpe mo
genluften på Nøt
terøy. 

Per Dag har vært formann pa 
denne utbygg1ngen. Når Vest
folder'n var tilstede stod han i 
ferd med å legge siste hånd på 
verket - forelopig. 
- Vi må ut igjen så snart vårso
la melder seg, sier Per Dag. 
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Vegvesenet sponser 
rallybil i Østfold 

En av landets beste racer
kjorere Sten-Erik Nilsen, 

hardenne hosten deltatt aktivt 
i Vegvesenets informasjons
kampanje for okt bruk av pigg
frie vinterdekk. Hans gule kon
kurransebil har vakt oppsikt 
på banen denne sesongen, og 
Nilsen har blant annet holdt 
innlegg om vinterdekk på 
møter som Statens vegvesen i 
Østfold og Akershus har ar
rangert med dekkforhandlere. 

Vegvesenet, nå også med gul 
bil på racerbanen! 
foto : Håkon Aur/i en 

Politianmeldelser 
ved tyveri og skadeverk 
Politiamncldelserskal behand
les pa folgende mate: 

Dersom noe blir stjålet eller 
det blir gjort hærverk pa Veg
vesenets eiendeler. skal det tas 
kontakt medjuridisk funksjon 
pa vegkontoret. Deretter skal 
det skrives en formell anmel
delse som sendes ut og regis
treres i arkivet. 

For a sikre bevis, f.eks . hjul
spor og fingeravtrykk kan det 
gjerne tas kontakt med lens
mann eller politi slik at de kan 
foreta en befaring på stedet for 
f.eks . sporeneodelegges. Men 
- det SKAL opplyses at det 
blir sendt en formell anmel
delse fra vegkontoret. 

Videre skal det 
lages et notat 
med oversikt 
over hva som 
er stjalet el
ler odelagt. 
nar og 
hvor det 
skjedde 
sa m t 

verdien 
av det 
som er stjå-
let ellerodelagt. 
Man kan også ta 
telefonisk- eller di
rekte kontakt med 
juridisk hvor de 
samme opplysnin
gene gis. 

r------------------~ 
I 
I 
I 

Du har vel ikke glemt at det kan 
lønne seg å tipse Vestfolder'n'? 

I 
I 
I 

~------------------~ 
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åranmeldelse skjer 
direkte til poli-

t i /I ens -
mann 
uten at 
noen be
skjed gis 
tiljuridisk 
på veg-

kontoret, får 
vi etter en tid 

melding fra poli
tiet om at det fore

ligger en anmel-
delse for "et el

ler annet" , 
uten at det av 
denne mel-

dingen går 
klart fram hva 

som i detalj er stjålet/odelagt 
eller hvem som har foretatt 
anmeldelsen. Dette forer til at 
vi må foreta et unodvendig og 
tidkre ende detektivarbeid for 
å finne ut av saken. 
Vi ber derfor om at ovennevn
te retningslinjer følges m.h.t 
politianmeldelser. Dersom 
noen likevel skulle finne på å 
foreta direkte politianmeldel
ser, så husk iallefall å sende 
kopi av skjemaet som fylles ut 
til oss, slik at vi kan la regis
trert saken! En slik praksis bør 
kun skje unntaksvis i ferier og 

ed fravær på kontoret. 

Yngvar Pedersen 

Takk 
for vennlig deltakelse ved Knut Skaugs bortgang 

hilsen Solveig Skaug 



Bilkjøring, ingen 
ufarlig aktivitet 

cl.~V 

r 

Som en av våre sjåfører, eller som en son+' 
kjører mye i tjeneste, vet du vel at de 
vanligste årsakene til uhell på vegen er 
påkjørsler bakfra, rygging og vikeplikt
situasjoner? 
Med vinter og glatte veger kan det være 
på sin plass å minne om hvordan du skal 
forholde deg, om uhellet skulle være ute. 

Yngvar Pedersen 

Rygging. 
Selv om det i mange tilfeller 
kan være grunn til å bebreide 
foreren av det kjoretoyet som 
blir pårygget, f.eks . ved at en 
liten personbil stanser tett bak 
en stor lastebil eller arbeids
maskin, medforer trafikkregle
nes paragraf I 1 at Vegvesenet 
omtrent urmtaksvis blir ansvar
lig for kollisjonen. Vegdirek
toratets og domstolenes prak
sis er temmelig entydig. For
siktighet m utvises. 

Påkj ørsler bakfra. 
Etter trafikkreglenes paragraf 
13 skal kjorende kunne stanse 
pa den egstrekningen ed
kommende har oversikt over, 
og foran enhver påregnelig 
hindring. Det kan f.eks . være 

barn som loper ut i vegen. Det 
skal spesielle omstendigheter 
til for en som kjorer på en bil 
bakfra , skal slippe ansvar. 

Dersom noen blirpåkjort bak
fra (4 av våre biler ble det i 
1994 og også i 1993 og 1992 
hadde vi slike tilfeller) er det 
viktig av hensyn til senskader 
(whip-lash) at lege blir kon
taktet slik at en får registrert/ 
bevissikret at påkjorselsuhell 
har skjedd, selv om en ikke 
foler så veldig ubehag i oye
blikket. 

Vikeplikt. 
Reglene om vikeplikt i tra
fikkreglenes paragraf? er og
så viktige, og det stilles stren
ge krav til den som har vike
plikt. Dersom vikeplikten blir 
brutt vil det normalt bli erstat
ningsansvar. 

At sjåforer/maskinforere kan 
være i en vanskelig og stresset 
arbeidssituasjon . kanskje spe
sielt om vinteren, er en kjent 
sak. Det er ogsa en kjent sak at 
v1 aldri vil kunne unngå ska
der hell. Det er imidlertid i 
alles interesse å begrense an
tall skader. Ved defensiv kjø
ring kan i faktisk ogsa i en 
god del tilfeller forhindreska
der som andreville fått ansva
ret for, og bare dette har sin 
store samfunnsmessige verdi . 

Sikring av bevis. 
Dersom uhellet skulle være 
ute, er det viktig å sikre 
bevis.Dette skal skje ved ut
fylling av det vanlige euro
peiske skademeldingsskjema
et. Forsiden fylles ut i felles
skap og underskrives a beg
ge sjåforene. Baksiden fylles 
ut av sjåførene hver for seg, og 
her vil jeg gjerne ha en liten 
<<norsk stil» om hendelsesfor
lopet slik at det blir lettere å 
forstå hva som har skjedd og 
hvordan. Skademeldingsskje
maet ska I så sendes inn til veg
kontoret for skadebehandling. 

Husk også å arsle nærmeste 
overordnede om hva som har 
skjedd. 

Dersom det blir sporsm 1 om 
ansvar, så skal det ikke er
kjennes ansvar for skader. Sa
ken kan rettslig sett være mer 
komplisert enn som s , og sjå
for/maskinfører kan med god 
samvittighet henvise motpar
ten til å ta kontakt med veg
kontorets jurist mht. dette. 

T il slu tt - statistikken de siste 
årene viser at vi har dyktige 
sjåforerog maskinførere, men 
noen uhell kunne nok ha vært 
unngått. I 00 % perfekte er det 
vel ikke mulig å bli , men et 
mål kan jo være å bli enda 
bedre - uansett hvor gode vi 
måtte være fra for. 

God tur på vegen! 
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Pensjonistavslutning 
D en 25 . oktober på Grand Hote! i 

Tonsberg, holdt vi en avslutning for 
tre pensjonister fra biltilsynet. Alle tre 
hadde fratrådt sine stillinger for noen år 
tilbake uten at noen formell avslutning 
var holdt. 
Våre hovedpersoner som molte med sine 
ektefeller var således.: 
Martha Askland. Larvik 
Grethe Holth. Tonsberg 
Inger Eliassen. Horten 

Fra Vegvesenet deltok: Thorleif Holm
Olsen, Harald OufT, Magnus Boie og 
Annlaug Wold. 

De tre pensjonistene harvirket innen fag
feltene kontor og renhold og har tjeneste
gjort mange år i Vegvesenet. Det var 
derfor hyggelig å kunne samles rundt et 
trivelig bord fora takke og si adjo, med 
onsker om mange gode år framover. 
Vaser. blomster. diplom og andre gaver 
ble behorig overrekt. Til slutt minnet 
Magnus pensjonistene om diktet "Våren 
begynner om hosten" av Dagny Tande 
Lid. Diktet lyder slik: 

Foranfv: Martha Ask/and, Larvik, Grethe Holth, Tonsberg og Inger Eliassen, 
Horten. Bak/ v: flara Id Ou./J, Magnus Boie og Thorleif I!o/111-0lsen. 

Det ryker og.fyker/ra stengler og strå, det bugner med moden fi'ukt. 
Vinden virvleren sky av små.fom1er og/arger ut i det blå. Det vrimler av fro på flukt. 

De danser og stanser. I !vert fro er en drom, en verden hvor våren bor. 
oen seiler på bekkens strom. I tjernet legger noen på svøm, og noen glir ned i jord. 

Det fryser. Det lyser av sno ogjjell, og livet får trage kår. 
Men vinteren taper allikevel. Spirer lever bak brune skjell og er en ukuelig vår. 

Historielaget med møte på 
Sande vegstasjon 
Onsdag 15. november hadde historie 

laget åpent mote på Sande vegsta
sjon. Til tross for fotballkamp i tv og 
mange kulturelle tilbud i distriktet, var 
det mott fram 23 personer. 

Motet startet med polser og brus. Mary 
viste lysbilder fra Sande vegstasjon. Der
etter fikk vi omvisning i smia, verkstedet 

og lageret. Som kjent skal Sande vegsta
sjon flyttes til Ås og bli en veghistorisk 
bygning. Bygningen skal stå ferdig i 1998. 
Det er et stort arbeid som skal gjores i 
forbindelse med dette, og vi onsker alle 
som er mteressert i prosjektet velkom
men til dugnadsarbeid . Norsk vegmuse
um vil bistå oss med råd. 

Tom Skarre kåserte om de gamle rideve
gene, som ble brukt for vognene kom. 
Ridevegene var i bruk fram til 1750. De 
kan muligens dateres helt tilbake til jern
alderen - i alle fall er de fra for 1537, og 
er derfor fornminner. Statens vegvesen 
Vestfold og Oldsakssamlingen har klart å 
bevare en slik rideveg i Hanekleiva. Ri
devegen trer fram som en hulveg i terren
get, og vil etter hvert bli tilrettelagt med 
skilting og skjotsel, slik at det fine forn
minnet kan bli tilgjengelig for publikum. 

Margrethe Jansen 

JfilE}1l1C§iE'.R 'Tl1 PE'.RC§iJeR:JC§iil'.RE 
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Jeg vil benytte anledningen til å ønske dere alle en velsignetjulehoytid og et godt nytt år! Samtidig vil jeg takke 
for hva dere har å gi både på moter og sommerturer. Det er en inspirasjon å være sammen med dere. En spesiell 
hilsen til dere som ikke er så friske og til de av dere som har mistet en som stod dere nær i den senere tid 

Beste hilsen Annlaug 



Vegvesenets "skytsengel"fant Vestfolder'n pa e1 
brakke ved Afork-krysset pa Ringdal. Ville 
11Vegfrodite" rett og slett ikkr, være med gutta pa 
den videre ferd til nye anlegg? . 

Lysaksjon 
Vi minnes de drepte og skadde 

på E 18 i 1995, med en 
markering i Undrumsdal 

5. og 7. januar 1996 
Kontakt Trygg trafikk 

v/Mette Magnussen for mer info. 

JHLE'I'filfl::~T 
Alle ansatte med hele 

familien ønskes velkommen til den 
tradisjonelle juletrefesten, som 
også i år arrangeres på Messe

huset (Tønsbergmessen). 
Mye moro både for barn og 

voksne! 
Inngang kr 15,-

Påmelding til Trond Holmstad på vegkontoret 

Årets julekort 

I 'egvesenetsjulekort er i ar signert den kjente kunstnerenOystein 
langdalen, . 0111 utbyggingsavde/111gen er sa held1g ara over.I 

Tusen takk 

ISO ./000-
kontrol!oren 
dukket uanmeldt 
opp pa Lille
vann.weien bru, 
like for den 
avs/ul/ende stopen 
pa brukarene. 
Herved kan 
Ve. tfo/der'n 
forsikre alle i 
Vegvesenet at 
iallefall jernbin
dingen var OK.I 

for gavene vi fikk til vårt bryllup 24.11.95. 
Hilde R. og Arild Vestbø 
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Vedlikeholds- og 
anleggsproduksjon 
Vintervedlikehold: Ute i vedlikeholdet 
drives det med salting, strøing, brøy
ting, renhold(kantstolper, skilt), etter
pisking, rep. skader, rydding/hugging 
etc. FV 41 5 (Nøtterøy) foretas det grøf
ting/skifting av stikkrenner. 

Spesialproduksjon 
Skilting: gjøres ferdig i Ekeneskrysset 
på Nøtterøy. I Sandefjord foretas det 
utskifting av portaler på RV 303 og 305 
I Larvik settes det opp nye ski It i 
Dronningensgt. I tillegg kommer 
ord inært vedlikehold av skilt. 
Grunnboring: utføres på E 18 nord i 
Sande. I Larvik bores detfortunnel
løsn ing på ny RV 303. 

I[ 

G~ 
50 år 
Per Espen Alme 18. 12 
Hans Kr. Olsrod 18. 12 
Barbro Roberg 14. 12 
65 år 
Irene Enernd 01 .01 
Bjarne Veum 02.01 
Rolf Sommervik 23 .0 I 
70 år 
Rolf Clementz 29 .12 
Kare Krokeborg I 0.0 I 
75 år 
Jorgen Gulbrandsen 19.0 I 
90 år 
Leif Moi 24. 12 
25 år i etaten 

ils I. Skje ik 
Renn Bohmer 
Odd Bergseter 
Oddvar Brekkeseter 
Johnn Haugerod 
Øyvind Lindseth 
Per Dag ordkvelle 
Ame Rekstad 
Bjom Skjeggerod 
Odd Eriksen 
Karsten Gjersoe 
Liv Johansen 
40 år i etaten 
Magnus Bote 
Kjell Kval 
Rolf Sommervik 
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DfT Sl\Jf~ 
E 18 Nord 
Reguleringsplanforslag for E 18 parsell 
Grelland-Bringaker (inkl. lslandkrysset) 
og ny RV 31 5 lsland-Kronlia oversendes 
Holmestrand kommune til formell be
handling. 

Produksjonsavdelingen skal drive Ha
nekleivtunnelen i samarbeid med Sta
tens vegvesen Hordaland. Dette arbei
det starter over nyttår. 
Søndre Bolstadåsen tunnel som er ca. 
1 SOm lang, er nå ferdig drevet. 

Trafikkavdelingen 
Arrangerer Lysaksjon på E 18, 5. og 7. 
januar i Undrumsdal, sammen med 
Trygg trafikk. 

r------------------------~ 
I 
I 
I 
I 
I 
I 
I 

~edaksjonen ser gjerne at vi 
får flere "hva-skjer" lapper inn 

f11r Vestfo/der'n går 
i lr1:1kken hver gang! 

I 
I 
I 
I 
I 
I 
I 

~------------------------~ 

Grete L. Danielsen 
Lise Merete Holen 
Reidun Kibsgård 
Steinar Langås 
Sondre Teigen 
Monica Johnsen 
Tor L. Andersen 
Martine Linnestad 
Bjørnar Bo 
Roger Strand 
Aage Melve 

-fullmektig sentralbordet Vegkontoret 
-konsulent personalseksjonen 
-fullmektig, Larvik veg- og trafikkstasjon 
-opps nsmann E 1 
-praktikant E l 8 
-praktikant E 18 
-praktikant E l 8 
-praktikant E 18 
-praktikant, Transp.plan Tønsb./Nøttero 
-fagarbeider E 18 
-oppsynsmann E 18 

f~~~~ 
Trude Stenberg -avd.ing trafikksikkerhetsseksjonen 

Anne Lise Eggen -personalseksjon en 


